
Zápis ze schůze výboru SVJ dne 14.12.2023 

Přítomní:  Lenka Cenková, Aneta Biskupová, David Kropáček 

Za KK:  Jaroslav Kyselý, Vlasta Kallupová 

1. Bylo zahájeno jednání s MČP11 o znění smlouvy na předání údržby zdravotního střediska. 

Panem radním Kocourkem bylo přislíbeno zaslání návrhu smlouvy do Vánoc. 

2. Cena elektřiny od PRE: s ohledem na končící fixační období proběhlo jednání s PRE a bylo 

docíleno podobně výhodné nabídky jako dal jiný menší dodavatel v poptávkovém řízení. 

Výbor projednal a odsouhlasil novou smlouvu. 

3. Výbor vzal na vědomí vyúčtování dotace z Dotačního programu v oblasti životního prostředí: 

Osázení betonových květníků před domem Tererova 1355. Celková výše získané dotace byla 

2.935Kč. Současně výbor souhlasil s podáním žádosti o dotaci pro rok 2024. 

4. Výbor rozhodl o převodu 3 mil Kč z účtu u KB do Monety, kde je stále úrok více než 5%. 

Měsíčně SVJ dosud získávalo cca 30tis na úrocích z prostředků uložených u Monety.  

5. Zahájení přípravy na revitalizaci střechy: nejprve proběhne výběrové řízení na technický 

dozor, k tomuto účelu bude kontaktován Ing. Klíma. 

6. Byla uzavřena smlouva s Markem Volfem na zajištění Zpravodaje. 

7. Technický stav zadních dveří vchodu 1356/6: opakovaně proběhlo seřízení dveří i pantů a 

kontrola čipového systému. V tuto chvíli vše funguje. Nicméně občas je potřeba kliku 

zmáčknout dvakrát. Pravděpodobně bude potřeba v dohledné době vyměnit zámek, což je 

poměrně nákladné. 

8. Výbor projednal žádost nájemníka bytu 1356/6/26 o vystavení potvrzení o souhlasu 

s existencí sídla neziskové organizace v domě. Výbor není oprávněn takovéto potvrzení 

vystavit a stejně tak nemá pravomoc toto zakázat. Proto výbor pouze vzal na vědomí fakt, že 

tento stav trvá již od doby před vznikem SVJ. 


